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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 28. februar 2023 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara 
Vinding, Anna-Signe Holst, Dan Cui Priergaard, Sidsel Buhl, Mette Stæhr 
Niedersøe, Rikke Michan 

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr Niedersøe  
  

 
Afbud: Nadja Tandrup Jeppe Hoffmeyer 9.Y, 
Vilfred Højgaard 7.Z, Louise Nørholm 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Vi forsyner os med mad 17:00-
17:10 

Rikke og Mette sørger for mad – vi spiser mens, vi holder 
møde.  

 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:10-
17:12 

Godkendelse af referat Ok 

Timefordelingsplan 17:02- 
17:30 

Vi skal have timefordelingsplanen for kommende skoleår 
godkendt – se vedhæftede. 

Vi har prøvet af, at idrætseleverne på 7. og 8. 
årgang har haft en times asynkron 
undervisning. Det skal evalueres, vi har et 
indtryk af det fungerer godt.  
 
Vi vil gerne kunne bruge vores timer mere 
fleksibelt, så vi f.eks. kan tage på længere ture, 
overnatte mv. Det kan betyde, at der er dage, 
der bliver tidligere.  
 
Bestyrelsen har godkendt timefordelingsplanen 
og den fleksibilitet der er behov for i forhold til 
mindre timejusteringer. Skoleledelsen laver en 
endelig opdatering inden sommerferien.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:30-
17:45 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet  

Formanden: De andre skoler indkalder til et 
møde omkring rengøring – vi bakker op.  
 
Skoleledelsen:  

• Vi får tre 0. klasser 

• Der planlægges en pædagogisk 
weekend med opbakning fra SB 

• Vi har kortlagt alle vores 
trivselsindsatser – det er til politikere, 
men vi sender det også til 
skolebestyrelsen 

• Vi får nye praksisfagslokaler – 300000 
kr. Halvering af oprindeligt budget.  

• Vi vil gerne åbne for, at der er mulighed 
for at skifte klasser.  
Pas på, at det ikke bliver hægtet på ikke 
at blive blandet klasser.  

• Der har været episoder med elever i 6. -
7. klasse, der efter klub har røget hash. 
Vi kommer til at fremrykke noget af den 
forebyggende indsats, der normalt 
ligger i 7. klasse til 6. klasse.  

 

Besøgsdagen – opfølgning 
 

17:45- 
18:00 

De der besøgte undervisning må gerne have forberedt et par 
headlines/indtryk 

Meget levende og spændende undervisning, og 
meget elevinddragelse, inspirerende og 
lærerigt. . 
Overrasket over, hvor meget skærmen med 
irrelevante ting fyldte, også selv om lærerne var 
opmærksomme, kan de ikke være over alt. 
Måske skal det være mere analogt.   
En stor succes at være med i skoledagen. Det 
skal gentages.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Ny klubleder 18:00-
18:10 

Hvad er vigtigt fra et forældreperspektiv hos en ny klubleder – 
inspiration til stillingsopslag 
 

Mere bevægelse. Har en aktiv holdning til 
skærmtid og mobiltelefoner. 
Moderne i tankegang om pædagogik.  
Noget fornyelse/variation i udbud. Struktur. 
Kommunikation, struktur. Tydelig på 
trivselsdagsorden.  

Kantinestatus 18:10-
18:20 

Status fra Dan Dan har sammen med Sofie (forældre i 6.a) lagt 
opslag op på facebook. Der har været 3-4 
henvendelser. Der er to firmaer og en enkelt 
person.  
Der skal indkaldes til møde i nærmeste fremtid. 
Vi vil fra skolen gerne have Thomas med. Han 
kan evt. bidrage med at udforme skema. 
Mødedeltager: Sara/Ane, Dan, Sofie, Thomas og 
elever.  

Forældretilfredshedsundersøgelse 18:20-
18:25 

Orientering Den samme forældretilfredshedsundersøgelse 
kommer igen her i marts, så vi behandler 
undersøgelsen, når der forhåbentlig er en 
højere svarprocent.  

Evt. 18:25-
18:35 

 Forældretrafikkampagnen har fungeret super 
godt. Kæmpe ros.  

Klargøring og forberedelse til 
klassekoordinatormøde 

18:35-
19:00 

Vi hjælpes ad med at klargøre diverse til 
klassekoordinatormødet 

 

Kommende punkter / opfølgning   Meddelelsesbogen (april) 
Trafik v. Sylvia (april) 
Ungeprofilundersøgelse v. Rune (april) 
Besøg af ny skolechef (april?) 
Status på ny klubleder (april) 
Evaluering af klassekoordinatormøde (april) 

Vi er enige om, at dette er et længere møde kl. 
17-20. Der skal være mad på dette møde.  
 

 

 


